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Komisja do spraw Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr II 

Posiedzenie w dniu 6 listopada 2023  

Obrady rozpoczęto 6 listopada 2023 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:33 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Wojciech Haba 

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Dariusz Korczyński - Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej 

Ewa Nogalska - Inspektor ds. gospodarki lokalami  

Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy Masłów  

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marek Dudzik otworzył posiedzenie 

i przywitał obecnych na posiedzeniu przedstawicieli urzędu. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

W posiedzeniu uczestniczy 3 z 3 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik protokołu.  

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Brak głosów w tym punkcie, Przewodniczący poprosił o przegłosowanie zaproponowanego 

porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Wojciech Haba 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

Nie zgłoszono uwag do treści protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Wojciech Haba 

 

5. Rozpatrzenie petycji z dnia 28.09.2023 r. 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

przebieg sprawy dotyczącej budowy drogi Podklonówka II. 

W dyskusji poruszone zostały kwestie wydania decyzji środowiskowej, której wydanie 

warunkuje możliwość ubiegania się o pozwolenie na budowę drogi.   

W tej kwestii wyjaśnienie złożyła Ewa Nogalska – Inspektor ds. gospodarki lokalami która 

szczegółowo wyjaśniła przebieg postępowania. Pierwsza decyzja w sprawie tego postępowania  

została zaskarżona do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Kielcach. Kolegium 

uchyliło decyzję, wobec czego, po raz kolejny toczy się postępowanie dotyczące wydania 

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla planowanego przedsięwzięcia pn.: „Budowa 

drogi gminnej ul. Podklonówka II oraz dróg gminnych nr I i II w ciągu projektowanych rowów 

odwadniających w Masłowie Pierwszym. W dniu 19 października wywieszone zostało 

obwieszczenie w sprawie możliwości zapoznania się przez strony postępowania z zebranym 

materiałem dowodowym.  

Radny Stanisław Doleziński podkreślił fakt, że skoro grupa mieszkańców blokowała inwestycję 

to rozciągnęła się ona w czasie. Część właścicieli przekazała grunt pod drogę nieodpłatnie i bez 

zbędnej zwłoki. Ale byli również tacy mieszkańcy, którzy nie zgadzali się na przekazanie 

gruntów, co znacząco wpłynęło na opracowanie dokumentacji.  

Radny Wojciech Haba zapytał o przebieg rowu odwadniającego wzdłuż projektowanych dróg.  

W dyskusji szczegółowo omówiony został przebieg rowu odwadniającego pomiędzy ulicą 

Podklonówka a zaprojektowaną drogą Podklonówka II oraz przeprowadzona dotychczas 

procedura. Początkowo nie było decyzji o zastosowaniu ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 roku 

o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych 

(tzw. specustawa drogowa), dającej możliwość przejmowania gruntów pod inwestycję w trybie 

decyzji zrid (zezwolenie na realizację inwestycji drogowej).  

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański podsumował treść złożonej petycji i wyjaśnił 

stanowisko Wójta w tej sprawie. Petycja o tej samej treści wpłynęła do Wójta w dni 31 sierpnia 

br. i została rozpatrzona w dniu 11 września br., w zakresie jaki dotyczy organu. Natomiast,  

w zakresie poprawy bezpieczeństwa na drodze powiatowej – petycja została przesłana do 

Starosty Kieleckiego. Sekretarz Gminy przypomniał również przebieg spotkania  

z mieszkańcami w sprawie budowy drogi Podklonówka II.  

Przewodniczący Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji Marek Łukasz Dudzik zwrócił uwagę, 

że bez finansowania z zewnątrz trudno będzie zrealizować zadanie szacowane na 24 mln zł.  

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tej sprawie, komisja sformułowała i przegłosowała 

stanowisko.  

Głosowano w sprawie: 

Komisja uznaje, że zakres petycji nie mieści się w katalogu zadań rady gminy wskazanych  

w art. 18 ust. 1 i 2 ustawy o samorządzie gminnym i przekazuje sprawę do organów zgodnie  

z właściwością, z przyczyn określonych w uzasadnieniu.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Wojciech Haba 

 

6. Sprawy inne 

Brak głosów w tym punkcie. 

 

7. Zakończenie obrad 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji podziękował za udział w posiedzeniu 

i o godzinie 10:33 Przewodniczący zamknął obrady. 

 

 

   

 
Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


